
Møde: Skolebestyrelsen  
Dato og klokkeslæt: 12/9 kl. 17.00-18.30 
Indkaldte: Saleh El-set, Ahmed Chaker, 
Gitte Johansen, Bedur Al-fadi, Wafa Azair 
Kamilla, Lilian, Lars og Rami 
Lokale:  Konferencen  

Fraværende: Gitte Johansen 
Elevrådet var repræsenteret ved: Formand,  Zamzam 7.B og næstformand, Marian 9.C  

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

• Orientering 

• Drøftelse 

• Beslutning 

Referat 

 

1. Kort præsentation ny leder Lars præsenterede sig for skolebestyrelsen. 

2. konstituering af 
skolebestyrelsen, valg af 
formand osv. 

Formand blev Saleh El-Set 

Næstformand blev Bedur Al-Fadi   

3. Fremtidige møder i 
kalenderen. Antal, tidspunkt 
og med hvilket interval  

Det blev aftalt, at der planlægges med yderligere 8 møder ud over 

vores første møde i dag. 

Tidspunktet blev besluttet at være kl. 18 til 19.00. Nogle gange vil 

mødet vare til kl. 19.30, hvis indholdet fordrer mere tid. 

Møderne vil blive placeret rullende på mandage, tirsdage, onsdag 

og torsdage. 

Man indkaldes via den oplyste mailadresse og de to 

elevrådsrepræsentanter indkaldes via Aula. 

Rami indkalder til skolebestyrelsesmøderne. Og der kommer 

snarest en mødeplan ud. 

4. Årsplan for 
skolebestyrelsesarbejdet. 
Hvad tager vi op hvornår. 

• Elevrådet vil gerne have et punkt, hvor de kan fortælle om, 

hvad de laver på skolen eller gerne vil lave. Det bliver et 

fast punkt. 

• Følgende temaer er relevante, vi tager fat på i 

skolebestyrelsen: bl.a. brug af mobiltelefoner, sundhed og 

kostpolitik, elevadfærd, ordensregler, digital dannelse, 

kontaktforældre/forældreråd i alle klasser, samarbejde 

mellem skole og hjem mv. På det første 

skolebestyrelsesmøde ser vi på punktet omkring 

ordensregler. 

• Ønske om at vi fortæller om, hvad en skolebestyrelse 

kan/skal lave og deltage i. Det laver Lars et oplæg 

omkring ud fra foreningen ”Skole og forældre´s” 

hjemmeside til det første møde. 

• Fast punkt: Nyt fra ledelsen. Blot ganske kort. 

• Øvrige punkter til møderne arbejder vi videre med, når 

skolebestyrelsen har fået oplægget omkring, hvad en 

skolebestyrelse kan/skal lave. 

  



5. evt.  • Vi havde en snak omkring forældreråd/kontaktforældre i 

klasserne. Hertil sagde formand Saleh El-Set, at han meget 

gerne vil komme og deltage i klassernes forældremøder, for 

at fortælle om vigtigheden af forældreråd/kontaktforældre, 

som laver aktiviteter og bidrager til klassernes gode sociale 

liv. 

• Elevrødderne gav udtryk for, at de meget gerne vil kunne 

have en præmie til en kommende fodboldturnering. Det 

blev aftalt, at elevrødderne skriver ned, hvad de gerne vil 

have at præmien skal være og afleverer det til Rami. Så vil 

skolen se velvilligt på at bidrage til dette. 

• Boden. Der er prøvet mange ting, som ikke har fungeret 

eller er blev brugt af eleverne/klasserne. Det er aftalt, at der 

i den næste periode vil blive muligt at købe sandwich for 15 

kr. for 7., 8. og 9. klasse. Det bliver med bestilling. Rami 

har informeret de klasser, som er omfattet. 

• På det førstkommende møde vil der blive en lille 

rundvisning, så man kan se skolens lokaler og få indblik 

i, hvor langt vi er med ombygningerne. 

 


